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FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  
22. april 2024 kl. 17.15-20 på Rødding Skole 

 

De forældrevalgte afholder formøde fra kl. 16.45-17.15, hvor de samtidig 
spiser 

Øvrige kan spise i tidsrummet kl. 16.45-17.15. Maden står klar 16.45. 

 
Deltagere: Mette Jønsson, Jim Zacharia, Pia Thymann-Donslund, Joan Mortensen, Nadia 

Christensen, Nina Bøgested Jessen, Maria Dinesen, Marlene Bøgh, Trine Jensen, Heidi 

Berthelsen, Helle A. Høffner og Henriette Rask + Cecilie (formand for elevrådet) og Stine 

(næstformand for elevrådet) 

 

Afbud: Nina 

 

Referat: 

Punkt Art  
1. Trafik Kl. 

17.00 

60 min 

Formålet med punktet: 
At vi i samarbejde med Anders Hørkjær 

ser på muligheder og laver konkrete 
aftaler for en mere sikker skolevej 
(minus parkering i kys og kør) 

 
Vi ser, vi skal fokusere på flg.: 

• At ændre daglig praksis i 
den lille rundkørsel med 
udgangspunkt i Anders’ forslag (30 

min) 

• At belysningen i området 
mellem p-plads og Galaksen/SFO 
forbedres 

• Generelle standsnings- og 
parkeringsudfordringer på den store 

p-plads 
 
Området ved rundkørslen: 

Der er aftalt forbedringstiltag i området 
ved rundkørslen. Anders sender tegning 

m.v. over de aftaler, som er lavet.  
 
Området ved den store 

parkeringsplads: 
Anders undersøger, hvorvidt der kan 
opsættes mere lys, samt evt. overgang 

fra fortov til sti ved Spor 2.  
Der må ikke laves fodgængerfelter ved 

overgangen fra p-plads til SFO eller fra 
p-plads til opgangen ved hovedindgang. 
Anders begrunder dette med, at der kun 

må laves fodgængerfelter på veje, hvor 
trafikken er tæt og det ikke er muligt at 
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komme over på grund af mange biler. 
Det er ikke tilfældet her.  

 
Der opsættes standsning og parkering 
forbudt skilt langs Galaksen og SFO.  

Der males gult på fortovskanten for at 
indikere, at der ikke må parkeres. 
 

Der males gult i buen ved flisegang op til 
hovedindgangen.  

 
Udkørslen fra den store p-plads: 
Anders undersøger om, der kan gøres 

noget ved nedkørslen, der er meget høj. 
Derudover er det nødvendigt at tage et 
meget skarpt sving, hvis der skal drejes 

til højre for, at man kan blive på egen 
kørebane. Når der kommer biler fra 

Rødding by, dannes der kø, da det ikke 
er muligt at lave svinget med mindre, 
man kører ned af kantstenen. Anders 

undersøger om dæksel evt. kan flyttes. 
 

Det er også en udfordring at køre ind på 
p-pladsen, hvis man kommer fra 
rundkørslen, når der holder en anden bil 

og skal ud. Pladsen er trang.  
Der står lige nu en granitstolpe, der giver 
udfordringer i forhold til pladsen. 

Granitstolpen flyttes. 
 

Anders sørger for at male en streg på 
midten af kørebanen, så det bliver 
tydeligt, hvor man skal holde, så der er 

plads til alle. 
 

 
Vejen Kommune har bedt os om at tilføje 
knallertkørsel i vores princip og 

retningslinjer for trafik. Vi har tilføjet 
afsnit om knallerter. Det revideret 
princip og retningslinjer for trafik blev 

godkendt. 
 

2. Opfølgning på 
referatet fra den 

14/3 

D 
5 min. 

18.00 
 

Køreplaner for busruter pr. 01.08.24. er 
rundsendt. 

Bestyrelsen er positivt stemt og har 
ingen yderligere bemærkninger. 
Der gives en tilbagemelding til 

forvaltningen om, at bestyrelsen oplever 
at være blevet lyttet til, og køreplanerne 
ser fornuftige ud. Der gøres i svaret 
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opmærksom på, at vi forbeholder os ret 
til at give tilbagemeldinger, når 

køreplanerne er trådt i kraft, såfremt det 
viser sig, der er noget i planerne, som er 
uhensigtsmæssigt. 

Ledelsen følger op på, om der kommer 
busskure på ruten. 
 

Maria laver forældrereferat af dette 
møde. 

 

3. Nyt fra elevrådet O 

10 min. 
18.05 

Orientering fra elevrådet: 

Ønske om elevkantine. Elevrådet 
foreslår, det bliver i Regnbuen eller 5. 
årgangs holdlokale 

Elevrådet ønsker, der opsættes 
vandautomat på naturfagsgangen. 
Elevrådsdag på fredag. Mange aktiviteter 

og salg af is, hotdogs m.v. 
Ledelsen er i dialog med elevrådet om 

flere aktiviteter i frikvarterne. 
 

4. Nyt fra: 
o Vuggestue, 

børnehave + 

SFO Lintrup 
o SFO Rødding 
o Personalet 

o Ledelse 
o Forældre 

O 
15 min. 
18.15 

Vuggestue/børnehave: 
Det går rigtig godt. Flot tilbagemelding 
efter uanmeldt tilsyn. 

 
SFO Rødding: 
44 førskolebørn pr. 01.04.  

Klassedeling påbegyndes snarest 
Højt børnetal. Aldrig tidligere har antallet 

af tilmeldte børn været så højt. 
 
Personalet: 

3. runde af VUB-dage i udskolingen har 
været afholdt. Virker godt, at eleverne 
selv har meldt ind 

Offentliggørelse af udtræksfag på 
torsdag. Personalet er opmærksomme på 

at sætte stillads op for de elever, som har 
brug for ekstra hjælp. 
Planlægning af næste skoleår er godt i 

gang. 
40 elever med i Legoland i dag som tak 

for indsatsen i skole- og legepatruljen 
Der er ro og generelt en god stemning. 
 

Ledelse: 
Fusionen fylder meget. Mange møder 
med forældre m.v. Gode fyraftensmøder 

og samtaler med forældre. Positive 
forældre. 

IT-medarbejder har fået nyt job pr. 
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31.05. Der arbejdes på forskellige løsnin-
ger for at løse IT-opgaven. 

I uge 26 kommer Lintrup-elever til 
Rødding mandag-torsdag. Fredag i LBC, 
hvor sidste skoledag markeres. 

 
Forældre: 
Der efterlyses en plan over klassear-

rangementer i forbindelse med fusionen. 
Ledelsen oplyser, planen er på vej og 

sendes ud i denne uge. 
 
Der har været afholdt valgmøde, hvor ny 

bestyrelse blev valgt.  
Aftalt, at konstitueringsmødet flyttes til 
tirsdag den 28.05. kl. 17.00. Aftalt, at 

Jim er mødeleder (jf. Vejen Kommunes 
regelsætning for skolebestyrelsesvalg) HR 

giver de nye medlemmer besked om det 
ændrede tidspunkt for konstituerings-
mødet 

 
”Støtteforeningen for LBC” har nedlagt 

sig selv. Som formand, holder Mette 
takketale til støtteforeningen enten ved 
den ekstraordinære generalforsamling 

eller til afslutningsarrangementet i LBC. 
takker Mette Støtteforeningen ved 
afslutningsfesten i LBC den 21.06. 

 
Ros til arrangementet ”Forældre til en 

teenager”. Ønske om, at alkohol også 
tages op i forældregruppen på 7. årgang. 
 

5. Ændringer i 
struktur og 

ringetider 

O  
15 min 

18.30 

I skoleåret 2024-25 planlægges der med 
en lektionslængde på 55 minutter.  

For bl.a. at skabe øget mulighed for for-
dybelse opdeles skoleåret, så 3/4-del af 
året køres efter skema, og 1/4-del af året 

lægges ud til fagdage. 
Der evalueres på den nye struktur i for-

året 2025. 
 

6. Godkendelse af 
princip for skole-
hjem-samarbejdet 

B 
10 min 
18.45 

Mette har siden sidste møde, arbejdet 
med princippet med udgangspunkt i de 
input, der kom på sidste møde.  

 
Vi vil bede jer om at gennemlæse 
princippet forud for mødet, sådan at vi 

kan tage stilling til om princippet kan 
godkendes på mødet? 
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Det udsendte princip for skolehjem-
samarbejdet blev godkendt. 

 
Det blev aftalt, at der skal rettes op-
mærksomhed mod, at det ad alle mulige 

kanaler, såsom nyhedsbreve, temamøder 
m.v., skal gøres opmærksom på princip-
pet.  

Forslag om, at princippet for ”skolehjem-
samarbejde” sendes ud til nye forældre. 

Ved forældremødet med 0. årg. udleveres 
princippet, og det italesættes, at foræl-
drene opfordres til at læse princippet. 

 

7. Princip for 

meddelelsesbogen 

D+B 

10 min 
18.55 

 

Vi har vedhæftet forslag til princip for 

meddelelsesbog.  
Vi har vurderet, at vedhæftede er 
dækkende for indholdet i princippet. Har 

I input til princippet udover vedhæftede? 
 

Princippet for meddelelsesbogen blev 
godkendt. 
 

8. Klassekasser LBC 10 min 
19.05 

Baggrunden for punktet: 
På forældremøde i Lintrup i forbindelse 

med fusionen, blev udtrykt ønske om, at 
der kommer klare retningslinjer for 
deling af klassekasser.  

 
Ser I behov for yderligere i forhold til 

vores gældende princip for klassekasser? 
 
https://roedding-

skole.aula.dk/sites/roedding-
skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer
/Klassekasser%20retningslinjer%20for%

20R%C3%B8dding%20skole%20og%20Li
ntrup%20b%C3%B8rnecenter_0.pdf 

 
Med afsæt i princippet for klassekasser 
laves en udmelding omkring 

klassekasser. Udmeldingen sendes ud 
med ”Torsdags Nyt” i indeværende uge. 

 

9. Elevtal O 
15 min. 

19.15 

Ledelsen fremlægger, hvordan elevtal ser 
ud, samt hvilke udfordringer, der er ved 

det aktuelle elevtal. 
 

Ledelsen præsenterede det forventede 
elevtal for skoleåret 2024-25. 
Det forventede elevtal og den kommunale 

tildelingsmodel giver udfordringer i 

https://roedding-skole.aula.dk/sites/roedding-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Klassekasser%20retningslinjer%20for%20R%C3%B8dding%20skole%20og%20Lintrup%20b%C3%B8rnecenter_0.pdf
https://roedding-skole.aula.dk/sites/roedding-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Klassekasser%20retningslinjer%20for%20R%C3%B8dding%20skole%20og%20Lintrup%20b%C3%B8rnecenter_0.pdf
https://roedding-skole.aula.dk/sites/roedding-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Klassekasser%20retningslinjer%20for%20R%C3%B8dding%20skole%20og%20Lintrup%20b%C3%B8rnecenter_0.pdf
https://roedding-skole.aula.dk/sites/roedding-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Klassekasser%20retningslinjer%20for%20R%C3%B8dding%20skole%20og%20Lintrup%20b%C3%B8rnecenter_0.pdf
https://roedding-skole.aula.dk/sites/roedding-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Klassekasser%20retningslinjer%20for%20R%C3%B8dding%20skole%20og%20Lintrup%20b%C3%B8rnecenter_0.pdf
https://roedding-skole.aula.dk/sites/roedding-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Klassekasser%20retningslinjer%20for%20R%C3%B8dding%20skole%20og%20Lintrup%20b%C3%B8rnecenter_0.pdf
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udskolingen. 
Dilemmaer i forhold til økonomiske 

prioriteringer bl.a. omkring opretholdelse 
af små klasser blev drøftet. 
Bestyrelsen anbefaler, at vi fastholder de 

klasser, vi har, samt at vi generelt har 
fokus på klassestørrelser. Bestyrelsen er 
bevidste om, at det kan betyde, at 

økonomien ikke rækker og det kan ende 
med et underskud, men de tror, det er 

den rigtige strategi i forhold til at 
rekruttere flere elever, samt til at holde 
på de elever, vi har.  

 

10. Vejen Kommune 

driver det 3. 
billigste skolevæsen 
i DK.  

D 

19.30 

Hvordan kan vi gøre opmærksom på, at 

det ikke længere er forsvarligt? 
 
Forslag om at lave fælles front med   

forældrevalgte fra de øvrige bestyrelser. 
Der bør peges på, at tildelingsmodellen 

ikke harmonerer med den nuværende 
skolestruktur med små udskolinger på 
mange skoler. 

Aftalt, at de forældrevalgte indkalder 
øvrige bestyrelser til møde for at råbe 
politikerne op om, at der skal tilføres 

flere midler til skolevæsenet. 
KL´s nøgletal inddrages. 

Nadia er tovholder. De forældrevalgte 
mødes den 29. april kl. 18.00 og aftaler 
nærmere. 

 
Opfordring til, at bestyrelsen forud for 

mødet orienterer sig i KL´s nøgletal. 
 

11. Evt.  19.55  

Kommende punkter 
 

 

 o Nyt bedømmelsessystem 11/6 LT 

o Husk opfølgning på punker fra 
tilfredshedsundersøgelsen: Hvad vil 

bestyrelsen arbejde videre med? 

o Søvn: Søvnkonsulent inviteres på et møde i 

24/25 

D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 
Venlig hilsen Mette Jønsson 

 
 
 

 


